



Gillian Zhao
Executive Vice President and Managing Director
Warner Bros. China

Gillian Zhao joined Warner Bros. in 2016 and oversees the studio's strategy and businesses in China, including theatrical, TV and digital distribution; home entertainment; consumer products, and games. She also oversees the studio's stake in Flagship Entertainment, a Chinese-language film co-production joint venture with China Media Capital. Before Warner Bros., Zhao served as Senior Assistant to the President of Wanda Culture Group and CEO of Wanda Pictures. During this time, Wanda Pictures grew into China's top privately owned film company, with more than \$1 billion in box office in 2015. Before that, she worked at Bona Film Group and Celestial Entertainment China and held senior executive posts at Star TV (China). Zhao spent two decades in the tech industry, serving as Managing Director of Apple China, Deputy General Manager of Microsoft China, Channel Marketing Manager for IBM China and working at China Hewlett Packard Co. for 10 years.

赵方
执行副总裁、董事总经理
华纳兄弟中国

赵方女士于 2016 年正式加盟华纳兄弟，全面负责华纳兄弟在中国的战略和业务，包括电影、电视及数字内容发行、家庭娱乐、消费品及游戏业务。赵方同时监管华纳兄弟同华人文化产业投资基金合资成立的中美合拍电影公司，旗舰影业。在加盟华纳兄弟之前，赵方担任万达文化产业集团高级总裁助理及万达影业总经理。期间，万达影视跻身中国顶级的民营电影公司，并实现了 2015 年票房收入超 10 亿美元。此前，她曾任职于博纳影业集团和天映娱乐中国。她还在星空传媒（中国）有限公司担任过高管职务。从 1987 年开始，赵方在科技行业工作了将近 20 年，历任苹果公司中国区董事总经理、微软中国副总经理、IBM 中国渠道营销经理并在中国惠普公司任职 10 年。